
 
 
Van: Ben Tesselaar [mailto:btessela@gmail.com]  

Verzonden: woensdag 4 mei 2016 19:49 
Aan: Griffiebureau 

Onderwerp: Fwd: Bomen Betuwelaan 

 

Geachte leden van de commissie beheer, 

 

Hierbij doe ik u ter kennisneming toekomen de door mij aan uw commissielid de heer Boer 

toegestuurde email van 29 april jl. toekomen over de te kappen bomen aan de Betuwelaan, 

waarvan de inhoud voor zich zelf spreekt. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Ben Tesselaar 

 

 

 

---------- Doorgestuurde bericht ---------- 

Van: Ben Tesselaar <  

Datum: vrijdag 29 april 2016 

Onderwerp: Bomen Betuwelaan 

 

 

Geachte heer Boer, 

 

Ik heb de door u gestelde vragen over de kap van de bomen aan de Betuwelaan gelezen. 

Daaruit moet ik helaas opmaken dat u niet goed bent geïnformeerd.  Al jaren strijdt de 

overgrote meerderheid van de bewoners van Beveland, wier woning en tuin grenst aan de 

Betuwelaan voor het rooien van de meer dan 35 meter hoge "Canadese" populieren. Deze 

grote takkenbrekers, horen niet in een woonwijk en ook niet bij een (voor de weidevogels 

noodzakelijk) open veenweidelandschap. Ze leveren, zowel voor de weidebewoners, als de 

wijkbewoners grote hinder op.  

De rechter heeft deze week uitspraak gedaan op een verzoek om een voorlopige voorziening 

en het beroep in hoofdzaak, dat twee bewoners, niet direct wonend aan de Betuwelaan, heeft 

gedaan. Daaruit blijkt dat de rechter vindt dat de belangen door de gemeente zorgvuldig zijn 

afgewogen, zowel het ecologisch belang (maatregelen geschikte leefomgeving weidevogel 

terugbrengen) als het belang van de aanwonenden. 

De voorlopige voorziening is terecht afgewezen en het beroep ongegrond verklaard.  

Zowel de Haarlemse Bomenwachters, Het Ecologisch adviesbureau van Ben Kruijzen, De 

Stichting tot Behoud van de Groene Zoom, Het Hoogheemraadschap van Rijnland en de 

Provincie ondersteunen het beleid, dat u, notabene bij het Besluit tot openstelling van de 

Kadijk, ook als partij hebt gesteund.  

Dit beleid en expliciet het kappen van de bomen is na een massale inspraakavond in 2009 al 

vastgelegd in de nota Herinrichting Verenigde Polders. 

De wethouder heeft onlangs de commissie Beheer nog een brief gestuurd over de voortgang 

en het draagvlak onder de omwonenden. 

Ik begrijp dat u politiek bedrijft en u klaarblijkelijk alleen gesproken heeft met de appellanten. 

Dat is buitengewoon jammer. 



Wij hebben een aantal jaren geleden, heel veel weidevogels geteld. Het aantal weidevogels 

is om diverse oorzaken teruggelopen.  

We hebben als mens de biotoop van de weidevogels verknald. Daar kunnen we nu wat aan 

doen.  

Ik doe een dringend beroep op u als raadslid en ook op uw partij, om het gemeentelijk beleid 

te (blijven) steunen.  

Helaas hebben de appellanten gemeend nu opnieuw, een voorlopige voorziening te moeten 

vragen bij de Raad  van State, niet omdat ze denken die zaak te zullen winnen, maar, omdat ze 

hopen, dat uw vragen er toe zullen leiden dat gemeente zal besluiten de bomen niet te kappen. 

Dat zou toch wel heel dwaas zijn, temeer er ook nog, nieuwe, wel passende bomen voor 

terugkomen. 

 

Ik ben gaarne bereid u, samen met de Stichting tot behoud van de Groene Zoom, volledig te 

informeren. 

 

Met vriendelijke groet 

 

Ben Tesselaar 

 

 


